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Τον Απρίλιο του 2017 εισηγήθηκα στην 8η Συνεδρίαση του 

Περιφερειακού Συμβουλίου, το θέμα «Αποχετευτικό & Βιολογικός Ιθάκης». 

Κατά την συζήτηση του θέματος αναφέρθηκε ότι το πρώτο βήμα είναι η 

χωροθέτηση του έργου από τον Δήμο και εκεί σταμάτησε η συζήτηση.   

Για το θέμα τότε, είχα ζητήσει ενημέρωση από την Διεύθυνση 

Τεχνικών Έργων ΠΕ Κεφαλληνίας και έλαβα την τετρασέλιδη ενημέρωση 

που επισυνάπτεται σήμερα στην εισήγηση του θέματος και από την οποία 

σας διαβάζω μόνο την τελευταία παράγραφο που αναφέρει τα κάτωθι 

συμπεράσματα:  

«Κατά την υπηρεσία μας το γεγονός ότι μέχρι σήμερα δεν έχει 

υλοποιηθεί ένα σύστημα διαχείρισης των λυμάτων στην Ιθάκη 

(αποχετευτικό και βιολογικός), οφείλεται κυρίως στο ότι δεν 

υποστηρίχθηκε από τις τοπικές δημοτικές αρχές και την τοπική κοινωνία, 

σταθερά και ενθέρμως κατά την πορεία του χρόνου, ένας συγκεκριμένος 

σχεδιασμός σχετικά με τη θέση του βιολογικού. Θα πρέπει επομένως 

πρωτίστως να καταλήξει η τοπική κοινωνία και τα τοπικά θεσμικά όργανα 

της Ιθάκης ως προς τη θέση της Εγκατάστασης Επεξεργασίας Λυμάτων, 

στη συνέχεια να καταρτιστεί μια ισχυρή νομικά Προγραμματική Σύμβαση 

μεταξύ της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων και του Δήμου Ιθάκης και να 

αναζητηθεί τέλος το κατάλληλο χρηματοδοτικό πρόγραμμα στο οποίο θα 

ενταχθεί η μελέτη.»   

Σήμερα λοιπόν, με την ευκαιρία της συνύπαρξης εδώ στην Ιθάκη 

των συναδέλφων περιφερειακών συμβούλων που έχουν την εμπειρία από 

την εφαρμογή Βιολογικού στα δικά τους νησιά καθώς και όλων των 

αρμοδίων της Περιφέρειας και του Δήμου, δίνω την αφορμή με την 

εισήγηση μου να γίνει συζήτηση στην οποία καλώ όλους τους φορείς να 

δηλώσουμε σαφώς, αν και πόσο θέλουμε να πραγματοποιηθεί το έργο, σε 

ποιες ενέργειες είμαστε διατεθειμένοι να προβούμε και πότε.  
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